

**BY-LAW NUMBER C.P. 111-101  
A LAW TO AMEND  
THE ZONING BY-LAW  
OF THE CITY OF SAINT JOHN**

**ARRÊTÉ N<sup>o</sup> C.P. 111-101  
ARRÊTÉ MODIFIANT L'ARRÊTÉ DE  
ZONAGE DE CITY OF SAINT  
JOHN**

Be it enacted by The City of Saint John in Common Council convened, as follows:

Le conseil communal de The City of Saint John, étant réuni, édicte ce qui suit :

The Zoning By-law of The City of Saint John enacted on the fifteenth day of December, A.D. 2014, is amended by:

L'Arrêté de zonage de The City of Saint John, édicté le 15 décembre 2014, est ainsi modifié :

1. Adding the following permitted uses to the Corridor Commercial (CC) Zone Section 11.5(1):

- Place of Worship

1. Ajout des usages autorisées suivantes à la section 11.5 (1) de la zone commerciale du corridor (CC):

- Lieu de culte

2. Adding the following permitted uses to the Regional Commercial (CR) Zone Section 11.6(1):

- Place of Worship;
- Regional Commercial Centre, including the following uses:
  - Place of Worship

2. Ajout des usages autorisées suivantes à la section 11.6 (1) de la zone commerciale régionale (CR):

- Lieu de culte;
- Centre commercial régional, y compris les usages suivantes:
  - Lieu de culte

3. Adding the following permitted uses to the Regional Commercial Residential (CR-R) Zone Section 11.12(1):

- Place of Worship;
- Regional Commercial Centre, including the following uses:
  - Place of Worship

3. Ajout des usages autorisées suivantes à la section 11.12 (1) de la zone commerciale régionale résidentielle (CR-R):

- Lieu de culte;
- Centre commercial régional, y compris les usages suivantes:
  - Lieu de culte

IN WITNESS WHEREOF The City of Saint John has caused the Corporate Common Seal of the said City to be affixed to this by-law the \* day of \*, A.D. 2020 and signed by:

EN FOI DE QUOI, The City of Saint John fait apposer son sceau communal sur le présent arrêté le 2020, avec les signatures suivantes :

---

Mayor/Maire

---

Common Clerk/Greffier communal

First Reading - October 13, 2020  
Second Reading - October 13, 2020  
Third Reading -

Première lecture - October 13, 2020  
Deuxième lecture - October 13, 2020  
Troisième lecture -